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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 26 czerwca 2019 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

5. Iwona Szkopińska – Sekretarz Miasta, 

6. Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Świnoujściu, 

7. Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZP-O  

w Świnoujściu, 

8. Dyrektor Kontraktu firmy PORR S.A., 

9. Konsultant firmy BST ws. strategii sportu, 

10. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 26 czerwca 2019 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził Przewodniczący Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki. 

Skarbnik Miasta poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał: 

 w sprawie o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Miasto Świnoujście na lata 2019 – 2028 (jako pkt 2 porządku obrad), 

 uchylającej uchwałę w sprawie opłaty uzdrowiskowej (jako pkt 3. porządku obrad). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował,  

że w związku z pismem Prezesa Zakładów Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z dnia 

25.06.2019 r. (załącznik nr 1 do protokołu), pkt 13. porządku obrad – Omówienie i analiza 

stanu zaawansowania prac prowadzonych przez ZWiK Sp. z o.o. nad źródłem dodatkowego 

zaopatrzenia Świnoujścia w wodę pitną oraz zapoznanie z planami inwestycyjnymi ZWiK Sp. 

z o.o. na lata 2018-2021 (pkt 5 planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu), zostaną 

omówione w późniejszym terminie (sierpień – wrzesień 2019 r.). 

Dyskusja. 

Kolejno odczytał wiadomość e-mail Prezesa Zarządu PEC z dnia 12.06.2019 r.  

(załącznik nr 2 do protokołu), z prośbą o przesunięcie pkt 8 planu pracy komisji na miesiąc 

październik 2019 r. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty bez uwag przy 8 głosach za. 

Protokoły z poprzednich posiedzeń komisji zostały przyjęte bez uwag. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata  

2019 – 2028. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

opłaty uzdrowiskowej. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 
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Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Prezydentowi Miasta Świnoujście wotum zaufania. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zaproponował 

wpisanie do planu pracy komisji, punktu dotyczącego opracowania wytycznych i założeń 

przy tworzeniu raportu o stanie Miasta, zaplanowany termin miesiąc listopad 2019 r. 

Członkowie komisji przyjęli propozycję Przewodniczącego bez uwag. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018  

oraz w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, 1 głos był wstrzymujący się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności publicznych gimnazjów w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci 

prowadzonych przez Gminę Miasto Świnoujście publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie Strategii Rozwoju 

Sportu Miasta Świnoujście na lata 2019-2028. 

 

Projekt uchwały przedstawił Konsultant firmy BST ws. strategii sportu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

W związku z przybyciem Dyrektora Kontraktu firmy PORR S.A., przesunięto pkt 13.  

do pkt 9. porządku obrad. 
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Ad. pkt 9 – Informacja o przebiegu prac projektowych i inwestycyjnych dotyczących 

realizacji inwestycji: Droga ekspresowa S3 oraz Budowa stałego połączenia pomiędzy 

Wyspami Wolin i Uznam (pkt 14 planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu). 

 

Informacje przedstawił Dyrektor Kontraktu firmy PORR S.A. oraz Zastępca Prezydenta 

Miasta. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektu zmiany granic portu morskiego w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Dyskusja. 

Na sesji Rady Miasta zostanie wymienione uzasadnienie. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2017 – 2027. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczej i Obsługi 

Inwestorów. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy 

najmu lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza kolejnością na liście osób 

oczekujących na taki lokal (projekt 1).   

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 13 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy 

najmu lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza kolejnością na liście osób 

oczekujących na taki lokal (projekt 2).   

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 14 – Wypracowanie opinii  do projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego  

w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Pytań i uwag nie było. 
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Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 15 – Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji Programu współpracy Gminy 

Miasto Świnoujście z organizacjami pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego. 

 

Sprawozdanie przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Członkowie komisji zapoznali się ze sprawozdaniem. 

 

Ad. pkt 16 – Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przypomniał,  

że w listopadzie 2019 r. komisja będzie omawiać założenia, które chcieliby przyjąć przy 

tworzeniu raportu o stanie Miasta na 2019 r. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka poinformował o powołaniu Komisji 

Konkursowej do przeprowadzania konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Świnoujściu. 

Rada Społeczna działająca przy ZP-O wyznaczyła swojego przedstawiciela w komisji. 

 

Radny Stanisław Bartkowiak wierzy, że w sierpniu, najpóźniej we wrześniu 2019 r. 

Komisja Gospodarki i Budżetu pochyli się nad proponowanymi przez niego zmianami  

w Uchwale Nr LXXVII/608/2010 Rady Miasta Świnoujście z dnia 28 października 2010 r. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki odpowiedział,  

że ustalenia zostaną dotrzymane. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek zwróciła się  

z pytaniem do Zastępcy Prezydenta, czy do Komisji Konkursowej do przeprowadzania 

konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Świnoujściu, powołani mają być radni, czy 

przedstawiciele Rady Miasta.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że członkami Komisji Konkursowej mogą być 

przedstawiciele Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 17 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 26 czerwca 2019 roku o godz. 1725. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

    

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Flankowska 


